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 PROTOKOLL #8 2016 
 
Dato:  05.09.2016 
Sted: Konferanse via Messenger 
Tilstede: Hege Sky Mokkelbost, Elisabeth Bolsgård, Torbjørg Olsen, Sølvi Aspen Aandal,  

Mabel Tollefsen  
Tid:  Kl. 18.30 

 
Sak.nr  

1 Innkalling godkjent. 

2 Vi har tatt opp aldersgrense på 18 mnd for bruk av hannhund i avl, Forslaget ble 
enstemmig imot og vi beholder det som det er i dag. 

3 Rasestandard ( tenner/ mål) Tenner: Sender forespørsmål til avlsrådet om å få det 
presisert i rasekompendiet om hvilke tenner som er godtatt å mangle (P1 og M3) 
Mål: Vi har ikke samme mål som hos FCI. Sende mail til NKK om å få endre str da 
den ikke er det samme som hos FCI. 
 

4 På evalueringen av årets rasespesial : i fremtiden ønsker vi å få kopi av kritikkene til 
de nedklipte hundene, vi ønsker også å se kritikkene fra i år. Leder tar kontakt med 
Kim for å høre om det er mulig. 
Vi har ellers fått mange positive tilbakemeldinger etter rasespesialen. 
Evalueringen av rasespesialen blir skrevet av Ann-Kristin Grefsheim fra 
utstillingskommiteen og vil stå i bladet Havanaisen 

5 Til rasespesialen 2018 vil Elisabeth sjekke opp muligheten om å samarbeide med 
Sandefjord. Dette stemte styret enstemmig til. 
 

6 Årsmøte 2017, her vil vi sjekke alternative steder og ta det opp igjen på neste 
møte. 
 

7 Bladet vårt Havanaisen kommer som nettutgave denne gang. 
 
Leder har sendt en generell tillatelse for at rasen vår får bli med på alle utstillinger i 
2017. 
 
Søknad til rasespesialen 2018 må inn før 1 februar, da må dommer være på plass. 
Vi  kommer tilbake til dette på neste møte. 
 

 
 
Vi planla nytt møte 3. Oktober kl 18.30 på skype 
 
Møtet slutt  ca 20.10 
Torbjørg Helene Olsen 


